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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen parlagfű pollenszám elérését tartja 
kívánatosnak a kormány a 2019-es és 2020-as év csúcsidőszakában?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A parlagfű témakörében korábban már számtalan írásbeli kérdésben kértem információt, illetve 
tettem javaslatot a parlagfű elleni küzdelem hatékonyságának javítása érdekében. 2018 
decemberében személyesen tárgyaltam az Ön államtitkárával.

A korábbi K/3253. számú írásbeli kérdésemre adott válasz alapján a megbeszélésen tett 
felvetésemre, miszerint a parlagfű pollenkoncentrációt 1-2 éven belül max. 200-300 db / m3 kellene
csökkenteni a csúcsidőszakban (jelenleg ez átlagosan 400-500 db / m3, de egyes mérési pontokon 
800-1000 db / m3 is előfordul), sajnos semmilyen válasz nem érkezett.

A fentiek alapján a következő kérdésem lenne Önhöz:

Milyen parlagfű pollenszám elérését tartja kívánatosnak a kormány a 2019-es és 2020-as év 
csúcsidőszakában?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2019. március 13.

Dr. Oláh Lajos
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